
Pľotokół nľ 3012017

z p osiedzenia Komi sj i B ezp ieczeństwa, Poľząđku Publi czne go,
Handlu i Usfug RMZ

z dnia 26 kwietnia2DÍ7 r.

StanKomisji_6ľadnych
Lista obecności stanowi załącmk do niniejszego protokołu.

Obecnych - 4 radnych

Porządek posiedzenia:

1. Sprawy organizacyjne'.

a) otwarcie posiedzenia;

b) stwieľdzenie prawomocności obrad;

c) pľzedstawienie poľządku obrad.

2. Zaopiniowanie projektu uchwały dot. opłat zazĄęcíe pasa drogowego'

3 . Ana|íza zagadnieí obrony Cywilnej i Zarządzania Kĺyzysowe go'

4. Zamk<ĺlięcie obrad.

Ad. 1

W dniu 26 kwietniazotl t. o godz.18:00 w Resuľsie w Żytardowie odbyło się XXX

posiedzenie Komisji Bezpieczeŕlstwa, Porządku Publicznego, Handlu i Usług RMŻ.

Pľzebieg spotkania został zaľej estľowany na nośniku elektronicznym.

Posiedzenie otwoľzył i pľowadził Pan Arkadiusz Sowa Pľzewodniczący Komisji

Bezpieczeŕlstwa, Porządku Publicznego, Handlu i Usfug RMZ. Stwierđził pľawomocnośó

obľad i powitał uczestników spotkania.

^đ.2 Zgodnie z przedstawionym porządkiem obrad podjęto temat pľojektu uchwały

dot. opłat za zajęcie pasa dľogowego. Dyrektoľ Wydziafu Gospodaľki Komunalnej i ochľony

Śľodowiska Pan Pľzemysław Kopiec przedstawił i omówił projekt uchwały. Uczestnicy

spotkania podję1i dyskusję ww. spľawie. Wyjaśniono wątpliwości, odpowiedziano na pytania.

Radny Robeľt Rybicki złoĘłwniosek foľmalny o przegłosowanie obniżenia stawki zazajęcie

pasa drogowego dot. pkt. 3 w Załączniku Nľ 4 do uchwały.

Wniosek został przyj ęty pozytywnie.
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Ad.3

W kolejnym punkcie spotkania pľzedstawiono infoľmacje dotyczące analizy zagadnieŕl

obľony Cywilnej í Zarządzania Kĺyzysowego. Infoľmacje ww. temacie przestawił

Pan Tomasz Bifüowski _ Główny Specjalista w Referacie obrony Cywilnej i Zarządzania

Kľyzysowego. omówiono zagadnienia zwiryane z syľenami alaľmowymi, magazynem

sprzętu obľony cywilnej oraz schĺonami w naszym mieście. Zaprezentowano podjęte

działania w zakľesie omawianych zagadnień oÍaz założonę plany do realizacji.

odpowiedziano na zadanę pýania oraz udzielono stosownych wyjaśnień w powstałej

dyskusji.

Ad. 4

Pan Aľkadiusz Sowa Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Porządku

Publicznego, Handlu i Usfug RMZ podziękował uczestnikom spotkania za udział

w posiedzeniu i zamknął obrady.

Pľzewodniczący
Komisji Bezpieczeństwao Porządku Publiczrego,

Handlu i Usłue RMŻ

*"łfuM,"*"

Pľotokół sp or ządziła: Maľta Langanc
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